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§ 16    

Svar på medborgarförslag om bullerplank utmed Hjulsta 
koloniområde 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna 

stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslaget. 

 

Ärendet 
Boende i området, medlemmar i Hjulsta koloniförening och 

föreningen Blå Vägens arbetsmarknads- och flyktingverksamhet samt 

föreningen Spånga Blåband har lagt fram ett medborgarförslag 

angående bullerplank längs Mälarbanans järnvägsspår utmed Hjulsta 

koloniområde.  

 

En bullerskärm mellan Hjulsta koloniområde och Mälarbanan bedöms 

inte vara den mest gynnsamma bullerdämpande åtgärden för platsen. 

Anledningen är att marken i området är mjuk och att bullerskärmen 

därför inte ger en önskad effekt. En bullerskärm blir därför inte heller 

kostnadseffektiv.  

 

Trafikverket planerar att inom projektet Mälarbanan återplantera träd 

och buskage som tidigare funnits mellan Mälarbanan och Hjulsta 

grönområde. Stadsdelsförvaltningen föreslår att det först utreds hur 

mycket återplanteringen dämpar grönområdets bullernivåer. Därefter 

kan det utredas vidare vilken typ av bullerdämpande åtgärd som 

utöver återplanteringen är mest gynnsam för platsen. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 december 2016. 

Dnr 1.2.4-680/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 


